
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr XXV/2020 

 

XXV Sesja w dniu 26 listopada 2020 roku w formie online. 

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2020 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:15 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski (późniejsze logowanie w systemie) 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Małgorzata Pasierbska 

12. Michał Pater 

13. Marcin Zając. 

Nieobecni: 

1. Wojciech Nowicki 

2. Dariusz Penkala. 

 

Ad.1 

Otwarcie XXV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz Michała Patera. W początkowym etapie sesji uczestniczy 

12 radnych, co stanowi kworum do podejmowania decyzji, wniosków, uchwał. 

 

Ad.2  
 

Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michała Patera. 
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Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie XXV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z  XXIV  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach w miesiącu listopadzie br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami. 
8. Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania czystości i porządku  
      w Gminie. 
9. Dyskusja. 

 
10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 
     - określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
     - likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla oddziału  
       zerowego i oddziału przedszkolnego, 
     - zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do spółki pod firmą Przedsiębiorstwo  
       Gospodarki Komunalnej „SANIKOM” Sp. z o.o. z siedzibą w Lubawce i objęciu w niej  
       przez Gminę Lubomierz udziałów nr XIV/105/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia  
       26 listopada 2019 roku,  
     - zmian w budżecie na 2020 rok, 
     - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.    

 
11. Zapytania i interpelacje. 
12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.3  

 

Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, 

Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (3): 

Radosław Chorążyczewski, Wojciech Nowicki, Dariusz Penkala. 
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Ad.4 

 

Komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na posiedzeniach w miesiącu listopadzie br. nie 

wypracowały wniosków. 

 

Ad.5  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska przedstawiła informację Komisji 

Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

 

Wniosek  nr 1 o wycięcie suchych gałęzi , drzew przy drodze dojazdowej Lubomierz -   

 Radoniów  i Lubomierz  – Pławna . Wniosek  w trakcie realizacji.   

  

Wniosek nr 2 o naprawę chodnika od skrzyżowania ul. Jeleniogórskiej z ul. Placem Wolności     

w kierunku oczyszczalni ścieków i wjazdu do tzw. Alei Kasztanowej. W dniu 09.11.2020 r. do      

U G i M  w Lubomierzu wpłynęła odpowiedz od Kierownika Zarządu Dróg we Lwówku 

Śląskim dotycząca naprawy chodnika. Zarząd Dróg Powiatowych nie posiada środków w 

planie finansowym na remont chodnika. W planie rozwoju sieci dróg powiatowych  na lata 

2019-2023 zaplanowany jest kompleksowy remont drogi 2511D obejmujący również ten 

odcinek. 

Wniosek Nr 3 o zwrócenie się do Pana Dariusza Dąbrowskiego Niepubliczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej „Lubomed” s.c. z siedzibą w Lubomierzu o przywrócenie Ośrodka Zdrowia w 

Pławnej i w Pasieczniku. Wniosek zrealizowany. Pan Doktor Dariusz Dąbrowski  przedstawił 

wyczerpującą odpowiedź na piśmie dotyczącą zamknięcia Ośrodka zdrowia w Pławnej i 

Pasieczniku. Poinformował w piśmie, że zostały wypowiedziane umowy dzierżawy budynków, 

zgłoszono zakończenie działalności punktów w Narodowym Funduszu Zdrowia oraz w 

Urzędzie Wojewódzkim we Wrocławiu. 

Wniosek Nr 4 o zorganizowanie spotkania z właścicielami Niepublicznego Zakładu  Opieki    

Zdrowotnej „Lubomed”s.c. w Lubomierzu. Ze względu na panującą pandemię COVID-19 i 

obciążenie pracą właścicieli Lubomedu przedstawiono wyjaśnienie w formie pisemnej przez 

Doktora Dąbrowskiego. 

 

Ad.6 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami,        

tj. od 30 października do 26 listopada 2020 r. przedstawił Burmistrz Marek Chrabąszcz. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 1. 
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Wydano następujące zarządzenia: 

- Zarządzenie NR 98/2020 z dnia 31.10.2020 r. w sprawie zmian do budżetu na 2020 rok, 

- Zarządzenie nr 99/2020 z dnia 02.11.2020 r. w sprawie ustalenia ceny za zbycie w drodze  

przetargu  ustnego nieograniczonego prawa użytkowania wieczystego nieruchomości, 

-  Zarządzenie nr 100/2020 z dnia 13.11.2020 r. w sprawie projektu uchwały budżetowej na 

2021 rok, 

- Zarządzenie nr 101/2020 z dnia 13.11.2020 r. w sprawie projektu przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej,                                                                                                                                

- Zarządzenie nr 102/2020 z dnia 13.11.2020 r. w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok,                   

- Zarządzenie nr 103/2020 z dnia 20.11.2020 r. w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości,                                                                          

- Zarządzenie nr 104/2020 z dnia 20.11.2020 r. w sprawie wyznaczenia komisji do 

przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości,                                                                               

- Zarządzenie nr 105/2020 z dnia 20 .11.2020 r. w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji. 

Radna Anna Mielniczyn – zapytała o grafik przyjęć stomatologa w Zespole Szkolno 

Przedszkolnym  - Szkoła Podstawowa w Lubomierzu. 

Dyrektor ZSP  Marek Kozak – dzieci uczą się zdalnie, nie ma ich w szkole. Przyjęcia przez 

stomatologa odbywają się w każdą środę (na wcześniejsze zapisy). Należy kontaktować się 

telefonicznie pod nr  75-78-33-112. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – poinformował o sprzedaży świetlicy w Pasieczniku dla 

Koła Łowieckiego.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska poruszyła temat sprzedaży świetlicy w 

Pasieczniku i remontu w budynku po byłym przedszkolu. Potrzebny jest gruntowny remont, 

m.in. stolarka okienna jest do wykonania.                                                                                                  

Radny Tadeusz Andruszków – ze sprzedaży budynku wpłynęła określona kwota, należałoby 

ją przeznaczyć na wskazaną nieruchomość. Przede wszystkim należałoby pomyśleć o 

przekładce dachu. 

Burmistrz Marek Chrabąszcz – tam nie tylko do wskazany jest remont dachu, ale remontu 

wymaga również sala. Będziemy w przyszłym roku składać wniosek o dofinansowanie ze 

środków unijnych. W tym temacie przeprowadziłem rozmowę z radną Alicją Murawską. Nie 

wcześniej, niż w miesiącu styczniu będziemy mieć rozeznanie o sytuacji finansowej.    

Ad.7 

Radny Powiatowy  Wiesław Ziółkowski przedstawił informację  z pracy w okresie między 

sesjami. Mimo, że nie uczestniczyłem w poprzednich sesjach, byłem w stałym kontakcie z 

burmistrzem. Na terenie gminy przeprowadzono następujące prace: 

- wykonano barierkę w Pławnej, - wycięto 4 drzewa w Radoniowie, - wycięto drzewo w 

Wojciechowie. Dalsze czynności będą przeprowadzane w miarę możliwości finansowych 

Starostwa. 
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      W okresie pandemii Zarząd Powiatu skupia się na podejmowaniu decyzji związanych z 

pandemią. Szpital Lwówecki musiał zabezpieczyć odpowiednią ilość miejsc dla chorych na 

covid-19 (około 60). Powiat wykonał szereg inwestycji: wymiana dachu w szpitalu w 

Gryfowie Śląskim, parking we Lwówku Śląskim (przy Starostwie), modernizacja sali 

gimnastycznej w Rakowicach itd. 

       Inwestycje dokonane w naszej Gminie: - remont drogi na odcinku Milęcice – 

Wojciechów, Pasiecznik – Pokrzywnik (2 etapy). Złożyłem wniosek o wyremontowanie trasy 

widokowej w Pokrzywniku (1 km).  

Radna Anna Kalińska – zasygnalizowała potrzebę wycinki drzew, gałęzi na odcinku drogi 

powiatowej, biegnącej przez Lubomierz – Pławną. Korzeń spadł na drogę, został odciągnięty 

na stronę, powinien być usunięty, stwarzał zagrożenie. 

Radny Powiatowy  Wiesław Ziółkowski – dopilnuję tego, żeby zostało to zrealizowane. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – pismo  zostało wysłane, brak realizacji. 

Radna Anna Kalińska – zapytała- czy szpital we Lwówku Śląskim jest otwarty dla osób 

„niekovidowych”? 

Radny Powiatowy  Wiesław Ziółkowski – oczywiście – tak, jest już otwarty.                                   

Radna Anna Kalińska –  odcinek drogi Pokrzywnik – Pasiecznik wyremontowany na długości 

2,5 km, czy dalszy etap remontu będzie?                                                                                              

Radny Powiatowy  Wiesław Ziółkowski – został złożony wniosek o trzeci etap remontu 

przedmiotowej drogi. Jeśli będą przyznane środki finansowe, to będzie kontynuacja. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o drogę i  chodnik na ul. Gryfiogórskiej.  Kiedy 

przewiduje się podjęcie prac?                                                                                                               

Radny Powiatowy  Wiesław Ziółkowski – dopiero w roku 2022 może się uda zrealizować 

plan.                                                                                                                                                  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – może uda się zrealizować inwestycje w ramach tarczy 

„covidowej”. Obecnie na remonty dróg mamy w całości 500 tys. złotych  na osobnym koncie. 

Radna Krystyna Andrzejczak – czy państwo macie wiedzę, kiedy będzie wykonany chodnik? 

Radny Powiatowy  Wiesław Ziółkowski – jest zależne od sytuacji finansowej. Jeśli będzie 

przebudowa jezdni, to z chodnikiem. 

Radna Krystyna Andrzejczak – kiedy przewidywany jest remont drogi w Olesznej 

Podgórskiej ?  Tam jest niebezpiecznie.                                                                                                                

Radny Powiatowy  Wiesław Ziółkowski – w planie są remonty dróg, ale to będzie zależało od 

nowego budżetu. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – starosta pytał o priorytetowe drogi do remontu na terenie 

naszej gminy. Podałem, informację o niezbędnym remoncie w pierwszej kolejności drogi w 

Radoniowie. 

Radny Tadeusz Andruszków – odnośnie trasy widokowej Pasiecznik – Pokrzywnik, tam 

znajduje się „kapitański mostek”. Droga jest bardzo zaniedbana. Wspaniałe miejsce, świetne 

widoki – ludzie chodzą na spacery. Należałoby zadbać o teren i wskrzesić ten mostek. Piękne 

widoki rozprzestrzeniają się na trasie – Janice  - Grudza (warto zwrócić uwagę) . 
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Ad.8 i 9 

Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania czystości i porządku w 

Gminie. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – informacja została przedstawiona na 

posiedzeniach komisji. 

Radna Anna Kalińska – zakwestionowała wypowiedź komendanta, gdyż informacja była 

przedstawiana kilka miesięcy wcześniej.                                                                                       

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz –  praca Straży Miejskiej została 

podporządkowana pracy policji. Sprawdzamy osoby przebywające w izolacji na kwarantannie 

z terenu Gminy Lubomierz. Dzisiaj skontrowaliśmy 40 osób, a bywało 300 osób. 

Radna Anna Kalińska –  czy tym osobom, a w szczególności starszym – robicie zakupy? 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz –   takich wniosków nie było. 

Radna Krystyna Andrzejczak – może w okresie wakacyjnym należało przeprowadzić 

przedmiotowe kontrole. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz –  przepisy regulujące pracę straży miejskiej 

stanowią, że podczas kontroli muszą być 2 osoby. Pracownik SM przebywał na urlopie 

opiekuńczym (w okresie od marca do lipca). 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – czy osoby przebywające w izolacji lub na 

kwarantannie, mają zapewnioną pomoc ze strony Gminy/MGOPS? 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz –   do tej pory nie było do nas takich zgłoszeń 

o zaistniałych sytuacjach. Nie wiem czy może MGOPS dysponuje wiedzą w tym temacie. 

Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Bogdan Łużny – my posiadamy 

inne dane, niż Straż Miejska. Dzisiaj 23 osoby przebywające w odosobnieniu (2 osoby z 

wynikiem pozytywnym). Nie ma osoby, która wymagałaby pomocy ciągłej. Czasem zrobimy 

zakupy, kontaktujemy się z lekarzem. Jest to sporadyczne, zazwyczaj krewni pomagają. 

Gdyby pomocy wymagała osoba niesamodzielna, chora, byłaby kierowana do izolatorium. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – gdzie u nas znajduje się izolatorium? 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz –   to powiat ma obowiązek tworzenia 

izolatorium.                                                                                                                        

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Mariusz Kozłowski – czy Urząd Marszałkowski 

dofinansowuje działalność Straży Miejskiej? 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz –  wystosowaliśmy takie pismo, ale długo 

czekamy na odpowiedź. 

 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – ogłosił 10 min. przerwę w obradach sesji, w godz. 

13:25 – 13:35. 

Godz. 13:35 – wznowienie obrad sesji. 
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Ad.10  

 

 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – zakwestionował stawki podatku, zmiana w 

projekcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości w paragrafie 

1.2.pkt b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej - 24,84 zł  na 23,90 od 1 m 2 

powierzchni użytkowej. 

W ościennych miejscowościach stawki wymienionego podatku pozostały na poziomach: 

23,50 zł – Gmina Gryfów Śląski, 

23,90 zł – Gmina Wleń, 

24,00 zł – Gmina Mirsk, 

24,84 zł – Gmina Lubomierz – proponuje. 

 

Mielibyśmy najwyższą stawkę  powyżej wymienionego podatku. 

 

Radna Anna Kalińska – jest to bardzo trudny okres dla wszystkich. Zależy nam na jak 

większej liczbie przedsiębiorstw, nie możemy tak znacznie zawyżać stawek. Dobrze byłoby, 

żeby ta stawka była na podobnym poziomie, jak w sąsiednich gminach. 

 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – przedsiębiorca zawsze może się zwrócić do burmistrza o 

odroczenie terminu płatności lub umorzenie, zgodnie z ordynacją podatkową. Zmiana 

proponowanej stawki spowoduje uszczuplenie budżetu Gminy o wpływy (różnica) 8.867,14 

zł (w skali roku). W materiałach opracowanych w formie tabelarycznej, które Państwo 

otrzymaliście wpisano stawki podatków w roku 2020 i w roku 2021, z wyszczególnieniem 

wpływów w 2020 r. i 2021 r. oraz  powstałe różnice. Myślę, że każdy z Państwa 

przeanalizował wskaźniki. 

 

Radna Krystyna Andrzejczak- nie zapominajmy, że podczas organizacji różnych uroczystości 

zawsze zwracamy się o pomoc do lokalnych przedsiębiorców. 

Radny Tadeusz Andruszków – też jestem podobnego zdania. Ten rok jest bardzo trudny dla 

przedsiębiorców, sam wiem po sobie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Mariusz Kozłowski – przy podwyżce dla 

małych przedsiębiorstw typu zakład fryzjerski, byłoby odczuwalne, dla większych firm bez 

większego znaczenia. 
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WNIOSEK POD GŁOSOWANIE: 

 

Zmiana w projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości w § 1 ust.2 lit. b „związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej – 23,90 zł od 1m2 powierzchni użytkowej” (zamiast 24,84 zł) . 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana w projekcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości w 

paragrafie 1.2.pkt b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej - na 23,90 od 1 

m 2 powierzchni użytkowej” (zamiast 24,84 zł).  

Radny Marcin Zając opuścił obrady sesji z uwagi na wyjazd do pożaru (oprócz funkcji 

radnego wykonuje obowiązki ratownika w Ochotniczej Straży Pożarnej w Lubomierzu). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, 

Michał Pater. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Moskwa. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Zając. 

NIEOBECNI (3) 

Radosław Chorążyczewski, Wojciech Nowicki, Dariusz Penkala. 

 

Głosowano w sprawie: 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1). 

Krzysztof Mytych. 

NIEOBECNI (3): 

Wojciech Nowicki, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXV/168/2020  Rady Miejskiej Gminy w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, 
 

b) - likwidacji Filii szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla oddziału 

zerowego i oddziału przedszkolnego, 

 

Głosowano w sprawie: 
- likwidacji Filii szkoły Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla oddziału 

zerowego i oddziału przedszkolnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 

NIEOBECNI (3): 

Wojciech Nowicki, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXV/169/2020 Rady Miejskiej Gminy w sprawie likwidacji Filii szkoły 

Podstawowej w Pławnej z siedzibą w Wojciechowie dla oddziału zerowego i oddziału 

przedszkolnego, 
 

c) - zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do spółki pod firmą Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej "Sanikom" Sp. z o.o. z siedzibą w Lubawce i objęciu w niej przez 

Gminę Lubomierz udziałów nr XIV/105/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 26 

listopada 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do spółki pod firmą Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej "Sanikom" Sp. z o.o. z siedzibą w Lubawce i objęciu w niej przez 

Gminę Lubomierz udziałów nr XIV/105/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 26 

listopada 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Radosław Chorążyczewski, Anna Kalińska, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof 

Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 

PRZECIW (1) 

Aron Bogusz. 

NIEOBECNI (3): 

Wojciech Nowicki, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXV/170/2020 Rady Miejskiej Gminy w sprawie zmieniająca uchwałę w 

sprawie przystąpienia do spółki pod firmą Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 

"Sanikom" Sp. z o.o. z siedzibą w Lubawce i objęciu w niej przez Gminę Lubomierz 

udziałów nr XIV/105/19 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 26 listopada 2019 r., 
 

d) - zmian w budżecie na 2020 rok. 

 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – uzasadniła zasadność uchwały, wg po niższego: 
I. Dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy na kwotę 5.552,50 zł w związku z 

otrzymanymi darowiznami: 
1. w dziale 010 w kwocie 1.340,00 zł,  

2. w dziale 700 w kwocie 2.000,00 zł, 

3. w dziale 900 w kwocie 2.212,50 zł.  

 

I. Dokonano zmniejszeń planu dochodów budżetu gminy na kwotę 523.230,89 zł w związku z 

wykonaniem dochodów w wysokości mniejszej od planowanej. 
 

III. Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy o kwotę 160.000,00 zł w tym:  
1. w dziale 600 zakup usług remontowych o kwotę 70.000,00 zł, 

2. w dziale 750 wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 90.000,00 zł. 

 

IV. Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy o kwotę 165.552,50 zł w tym: 
1. w związku z otrzymanymi darowiznami w kwocie 5.552,50 zwiększono plan: 

- w dziale 010 na zakup usług pozostałych o kwotę 1.340,00 zł, 

- w dziale 700 na zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 2.000,00 zł, 

- w dziale 900 na zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 2.212,50 zł.  

2. zwiększenie planu wydatków w dziale 921 na zakup materiałów i wyposażenia do świetlic 

wiejskich o kwotę 20.000,00 zł. 

3. zwiększenie planu wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lubomierzu w dziale 801 na 

wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 140.000,00 zł. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zapytała – czy w przypadku 

przeniesienia środków finansowych na wynagrodzenia w ZSP, wystarczy do końca roku. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – tak, środki finansowe zabezpieczą wynagrodzenia w 

ZSP. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian w budżecie na 2020 rok.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 

NIEOBECNI (3): 

Wojciech Nowicki, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXV/171/2020 Rady Miejskiej Gminy w sprawie zmian w budżecie na 2020 

rok, 

 

e) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater 

NIEOBECNI (3): 

Wojciech Nowicki, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

 

Uchwała nr XXV/172/2020 Rady Miejskiej Gminy w sprawie zmieniająca uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

 

Ad.11  

 

Zapytania i interpelacje - BRAK. 

 

Ad.12 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Ad.13 
 

W sprawach różnych: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Michał Pater odniósł się do pisma ze Związku 

Wyznaniowego, zapraszającego do zgłębienia czasopisma. Treść pisma została dołączona w 

programie e/sesja, jeśli ktoś z państwa jest zainteresowany czasopismem, to należy zgłosić się 

po odbiór do biura Rady MG. 
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Termin XXVI sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz – dnia 30 grudnia 2020 roku, 

godz. 12:00. Zapraszamy! 

 

Ad.14  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  Michał Pater zamknął obrady XXV 

sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

(-)  Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


